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Svar på Udvalget for Udlændinge og Integrationspolitiks spørgsmål 
nr. 431 (Alm. del) af 13. juli 2012 stillet efter ønske fra Martin Henrik-
sen (DF)

Spørgsmål
Kan ministeren oplyse cirka hvor meget den danske stat årligt vil spare, såfremt vel-
færdsydelser forbeholdes danske statsborgere?

Svar
Social- og integrationsministeren har oplyst følgende:

”Det stillede spørgsmål er nærmest identisk med tidligere stillede spørgsmål i Udval-
get for Udlændinge og Integrationspolitik, jf. UUI alm. del spørgsmål 188, 249 og 
341. 

Der kan derfor henvises til tidligere svar på UUI alm. del spørgsmål 188, UUI alm. 
del spørgsmål 249 og UUI alm. del spørgsmål 341.”

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon

Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik 2011-12
UUI alm. del , endeligt svar på spørgsmål 431
Offentligt


